

條款及細則:

- 指定正價產品九折優惠。使用詳情及條款細則請與店員查詢。
- 此優惠不適用於禮券、指定貨品、特選貨品、禮品換購及其他優惠,並不得與其他優惠券聯用。
- 如有任何爭議,以本公司(Swire Resources Limited 太古資源有限公司)決定為準。
- 此優惠券購買之貨品不得更換或退回現金。

Terms and Conditions:

- 10% discount on selected regular-priced item. Please enquire at shops for the usage details and terms.
- Not applicable to gift coupons, selected items, labelled items, premium redemption and any other special offer. No conjunction with other promotion.
- In the event of any dispute, the decision of the Company (Swire Resources Limited 太古資源有限公司) shall be final.
- Items purchased by this coupon cannot be exchanged, returned nor refunded.





條款及細則:

- 指定正價產品八五折優惠及指定減價貨品可再享有九五折優惠,使用詳情及條款細則請與店員查詢。
- 此優惠不適用於禮券、指定貨品、特選貨品、禮品換購及其他優惠,並不得與其他優惠券聯用。
- 如有任何爭議,以本公司(Swire Resources Limited 太古資源有限公司)決定為準。
- 此優惠券購買之貨品不得更換或退回現金。

Terms and Conditions:

- 15% discount on selected regular-priced item and extra 5% discount on selected discounted item, Please enquire at shops for the usage details and terms.
- Not applicable to gift coupons, selected items, labelled items, premium redemption and any other special offer. No conjunction with other promotion.
- In the event of any dispute, the decision of the Company (Swire Resources Limited 太古資源有限公司) shall be final.
- Items purchased by this coupon cannot be exchanged, returned nor refunded.

